
                                                      Protokół nr 86/2013 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
w dniu 25 kwietnia 2013 roku 

o godz. 11.30  
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego 
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
 
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Nr  84/2013.   
4. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013  
5. Przyjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013  
6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

            - odpowiedzi na interpelację radnego Stanisława Wichy, w sprawie składowania odpadów na terenie  
            nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Osiek, złożonej na sesji w dniu 28 marca 2013.     

7. Sprawy różne. 
 
Starosta 
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 5 „podjęcie uchwał Zarządu 
Powiatu” uchwałę Zarządu, w sprawie przyjęcia i przedłożenia Radzie Powiatu w Środzie 
Śląskiej sprawozdania z realizacji „Wieloletniego programu współpracy Powiatu Średzkiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2011- 2012” za rok 2012, do 
punktu 6: „Przyjęcie stanowiska w sprawie”: zaproponował wprowadzenie zatwierdzenia 
bilansu skonsolidowanego jednostki samorządu terytorialnego oraz wprowadzenie wniosku  
Średzkiej Wody w sprawie oferty na roboty uzupełniające- odtworzenia odcinka drogi po 
umieszczeniu kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w miejscowości Proszków.  
 
                Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                Za- 4 W-0 P-0 (nieobecny podczas głosowania r. Pierzchalski) 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Nr 84/2013.  
 
Za przyjęciem protokołu Zarządu Powiatu Nr 84/2013, członkowie Zarządu głosowali: 
 



                       Za-4 W-0 P-0 (nieobecny podczas głosowania r. Pierzchalski) 

Na posiedzenie Zarządu wchodzi r. Pierzchalski (obecnych 5 członków Zarządu).  
 
Ad. 4 Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013    
 
Skarbnik omówiła przedmiotową uchwałę.  
 
Skarbnik 
Powiedziała, że zwiększamy dochody, ponieważ podpisaliśmy porozumienie z Gminą 
Malczyce na mapy na 30 tysięcy i 1 084 złote otrzymaliśmy od Marszałka na prowadzenie 
bibliotek.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższej uchwały członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 
Ad.5 Przyjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013  
 
Skarbnik omówiła przedmiotową uchwałę.  
 
 Za przyjęciem powyższej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                       Za-5 W-0 P-0 
 
- w sprawie przyjęcia i przedłożenia Radzie Powiatu w Środzie Śląskiej sprawozdania z 
realizacji „Wieloletniego programu współpracy Powiatu Średzkiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2011- 2012” za rok 2012.  
 
Na posiedzenie Zarządu wchodzi Kierownik Wydziału RFP- Mariola Kądziela 
 
Mariola Kądziela 
Powiedziała, że mamy ustawowy obowiązek przedłożenia do 30 kwietnia, natomiast to kiedy 
znajdzie się w porządku sesji, to jest wola Przewodniczącego Rady, może to być w kolejnym 
miesiącu.     
 
  Za przyjęciem powyższej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                       Za-5 W-0 P-0 
 
Ad. 6 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 
 - odpowiedzi na interpelację radnego Stanisława Wichy, w sprawie składowania odpadów 
na terenie  nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Osiek, złożonej na sesji w dniu 28 
marca 2013.     
Za przyjęciem zaproponowanej odpowiedzi, członkowie Zarządu głosowali: 

                                                    Za-5 W-0 P-0 
 



- przyjęcie skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego na dzień 31 
grudnia 2012 r. 
 
Za przyjęciem przedmiotowego bilansu, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 
- wniosek Średzkiej Wody, w sprawie oferty na roboty uzupełniające- odtworzenia odcinka 
drogi po umieszczeniu kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w miejscowości Proszków.  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że temat był na ostatnim Zarządzie - główna droga gruntowa przez wieś jest 
nasza, będzie rozkopana, można ją odtworzyć w technologii gruntowej, tylko rozkopane 
będzie błoto przez parę lat, połowę odtworzy wykonawca. Wydział MiD przedstawił dwie 
propozycje w tym temacie, jedna na jednokrotne powierzchniowe utrwalenie w kwocie 
28.229,04 zł netto, tj. 34.721,72 zł, druga na dwukrotne powierzchniowe utrwalenie w kwocie 
41.109,04 zł netto, tj. 50.564, 12 brutto.   
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że rozmawialiśmy o tym, była tylko kwestia partycypacji Burmistrza.  
 
Radny Chabraszewski 
Zaproponował tą tańszą wersję, w kwocie 28. 229,04 zł netto, bo wszystkie pozostałe drogi 
w miejscowości Proszków będą w tej technologii odtwarzane. Pytałem dziś pracownika 
Wydziału Infrastruktury i powtórzył to Pan Senator, że Burmistrz na chwilę obecną wyraża 
chęć na partycypowanie pół na pół, w technologii jednokrotnego utrwalania. Wniósł, aby 
Wydział MiD skierował w tym temacie pismo do Burmistrza.  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że wybieramy technologię jednokrotnego powierzchniowego utrwalenia w kwocie 
28.229,04 zł netto, tj. 34.721,72 zł, z wystąpieniem do Burmistrza o partycypację 50% na 
50%.  
 
Za powyższym stanowiskiem, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                             Za-5 W-0 P-0  
 
Ad. 7. Sprawy różne.  
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał o drogę Kostomłoty- Zabłoto.  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że przyszły wyniki badań. Nota mówi, że nie ma problemu, jeśli chodzi o skład 
masy, zagęszczenie, są drobne różnice, ale nie ma problemu. Są dwa problemy: jeden to  
grubość warstwy, zgodnie z umową miało być 6 cm, jest od 2,6 do 4 cm i drugi, nie mniej 
ważny, to spoistość warstw, czyli czy trzyma się warstwa nad siatką warstwy pod siatką. Na 
12 miejsc, gdzie braliśmy próby w siedmiu miejscach rozleciało się, więc spoistość zero, nie 
ma nawet możliwości zbadania. Pięć całych, które udało się wyciągnąć, dwa się rozleciały 



przy wkładaniu do maszyny. Przesłałem wyniki badań, żeby można było z firmą rozmawiać, 
żeby nie byli zaskoczeni, na miejscu uzgodnimy. Dodał, że zgodnie z dokumentami, które 
mam jaka jest procedura, jedyną metodą naprawy jest sfrezowanie poniżej siatki, położenie 
siatki i 6 cm. Myślę, że po długim weekendzie się umówimy i zobaczymy co zaproponują.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.   
 

 Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
           (-)       
   Katarzyna Łaziuk    

 Sebastian Burdzy………(-)…………. 
                      
                        Mieczysław Kudryński……(-)………. 

 
             Czesław Kaczmarek ……(-)………….. 

 
 
                                                                Grzegorz Pierzchalski......(-)................. 
 
 
                                                                Józef Chabraszewski......(-).................. 
                                                                 

 
                                                Janina Gawlik…… …(-).………... 

   
                                                                        
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  


